



Asian Logistics and
Maritime Conference
亞洲物流及航運會議

Registration is now OPEN!



Event: **Asian Logistics and Maritime Conference (ALMC)**
Date: **18-19 November 2014**
Venue: **Hong Kong Convention and Exhibition Centre**
Deadline: **26 September 2014 (Registration code: ALMC14HKHAFFA)**

**Register Now
50% OFF**

**ALMC 2014
Brochure**

**ALMC 2014
Programme**

**Day 2 Pass
Registration**

**Logistics and
Maritime
Weeks 2014**

**ALMC 2013
Highlight
Video**

Expect these and more...

- Meeting **1,700+** logistics and maritime services **providers and users** from around the world
- Hottest discussions from our renowned international speakers on the **latest trade and industry outlook**
- Enlarged alongside **exhibition**, to showcase exhibitors' unique services and e-logistics solutions
- Returning of **networking luncheon, reception**, and one-on-one **business matching** services
- Enjoy the business networking exposure through events of the **Logistics and Maritime Weeks**
- **Side visits** to local key logistics infrastructure and facilities in Hong Kong and Zhuhai, China
**with limited quota on first come first served basis*

ACT NOW to enjoy 50% off discount!

~~USD 220/HKD 1,700~~

Now ONLY **USD 110/HKD 850***

*Register and pay in full by 26 September 2014 (Friday) to enjoy the 50% off member discount
(Registration code: ALMC14HKHAFFA)

For enquiries, please [CLICK HERE](#) to leave us your contact information or call **(852) 1830 668**

We look forward to seeing you on 18-19 November 2014!

Organisers:

In Association with:





Asian Logistics and
Maritime Conference
亞洲物流及航運會議

現已接受登記!

活動: 亞洲物流及航運會議 (ALMC)
日期: 2014年11月18-19日
地點: 香港會議展覽中心
截止日期: 2014年9月26日 (註冊編碼: ALMC14HKHAFFA)



立即登記
半價優惠

2014年
會議小冊子

2014年
會議議程

登記
次日門票

物流及航運周
2014

2013年
會議短片

業界年度盛事，不容錯過！

- 討論熱點: 國際知名講者們將探討環球貿易新趨勢及其對物流、供應鏈管理及航運的影響。
- 推廣業務: 企業透過現場展覽向來自世界各地的與會者展示獨特的物流、供應鏈及航運服務和電子物流方案。
- 建立夥伴關係: 與會者通過交流午宴、招待酒會和商貿配對來建立新的業務聯繫。
- 物流及航運周: 透過參與一系列在香港舉行的會議、展覽和交流活動，為物流及航運業界建立更緊密網絡。
- 參觀活動*: 特為與會者於會議前後安排多個參觀活動，到訪香港及珠海的重要物流基建。
*名額有限，先到先得

立即登記以享用會員半價優惠!

原價 美元 220/港幣 1,700

立即登記, 只需美元 110/港幣 850*

*請使用註冊編碼: ALMC14HKHAFFA，並須於 2014 年 9 月 26 日 (星期五) 或之前登記及付款方可享受優惠

如有查詢, 請點擊這裡提供閣下的聯絡資料或致電 (852) 1830 668 與我們聯絡。

期待 2014 年 11 月 18-19 日與您見面!

主辦機構:



合作單位:

